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Fútbol 
El dia 25 de maig passai es va dis-

putar l'ultim partit del campionat de 
2.' categoria Regional, en el quai par-
ticipava el nostre primer equip, 1, tal 
com es preveia últimament, vàrem 
quedar classificats en el segon Hoc, 
que dóna dret a jugar la promoció. 

Ha passat un mes i, per fi, el diu-
menge, dia 29 de juny jugarem el pri-
mer partit de la promoció. Ens toca ju-
gar amb el Barberà (de Sabadell), 1 el 
sorteig ha decidit que el primer partit 
es jugués en el seu camp. L'hora del 
començament és a les 7 de la tarda. 

El segon partit es jugará en el nos-
tre camp el proper diumenge dia 6 de 
juliol, a les 6 de la tarda. 

L'eliminatòria es decidelx per gola, 
i en cas d'empat després d'acabat el 
segon partit, es jugaría una prórroga 
de mitja hora i, si encara persistís 
l'empat, es tirarien tandes de penáis 
fins que sortis un guanyador. 

No cal dir que son dos partits molt 
intéressants i que, del seu résultat en 
depèn militar la próxima temporada en 
una categoría o l'altra. 

Creo que els jugadors en son ben 
conscients de la seva importancia, i 
penso que hi posaran tot el seu saber 
per poder-los superar. 

Tots els socis i aficionats no podem 
ialtar-hi, i així, amb la nostra presèn-
cia, animar esportivament els jugadors, 
i veure si es pot lograr recobrar la 
categoria en la quai durant bastants 
anys militàvem. 

E. Barbany 

n a t â t C i O ( c o n t i n u a c ì ó ) 

—Tens interés en dir alguna altra 
cosa, que no hàgim atinat ù preguntar-
te? 

—S í , m'agrada que em donis aques-
ta oportunitat. ja que des que presl-
deixo el club és desig meu 1 de 
la Junta el que a Sta. Eulalia hi hagi 
un sol club que englobés totes les ac-
tivitats esportives del pöble, dones no 
és en va que es diu que «la unió fa la 
força». És possible que en un plaç re-
lativament curt de temps poguem 
comptar amb equips de baló a mà, bas-
quet, etc., que per a constituir-se en 
clubs independents eis será molt difí-
cil començar, però si poden integrar-
se a un club ja format, en poc temps 
lograríem que Sta. Eulàlia foi aigú es-
portivament parlant. 

LIancem la idea des d'aquestes pa-
gines per si la vol recollir qui tingui 
a les manç el realitzar-ho. Nosaltres 
estem sempre a disposició dels qui 
vulguin treballar en bé de l 'esport i de 
Santa Eulàlia. 

—Moites gràcies. Desitgem que la 
teva tasca i la de tota la Junta sigu! 
ben fructífera en bé de la joventut del 
nostre pöble ì de la natació en gene-
ral. I esperem que ens tíndreu infor-
fnats de totes les vostres activitats, 
pel que aqüestes pagines, com sem-
pre, están a la vostra disposició. Sort 
> endavant! 

J. CABOT 

Deporte Escolar 

Como ya se informaba en el anterior 
número de «Ronsana», el equipo de ba-
loncesto alevín ha quedado subcam-
peón comarcal, lo cual nos ha sorpren-
dido un poco, ya que han tenido que 
eliminar a equipos con mucho más po-
der de selección que el nuestro (EE. 
PP. Granollers, La Salle San Geloni, 
etc.), por lo que felicitamos a todos 
su s componentes. 

En el resto de equipos los resulta-
dos obtenidos en el Torneo de Prima-
vera han sido los normales, si excep-
tuamos el de balonmano infantil feme-
nino. en el que se hubiera podido que-
dar campeón de grupo, pero la falta de 
Asunción Roura y Carmelita Barroso, 
que formaban en la Selección Comar-
cal, las dejó sin dos elementos impor-
tantes del equipo. 

La Selección Comarcal de balonma-
no infantil femenino, que participó en 
los VI Juegos Provinciales «San Jor-
ge», en la cual participaban las dos 
chicas antes citadas, han quedado sub-
campeonas de la provincia, por lo que 
les fue entregada a cada participante 
una medalla de plata. 

El pasado día 24, por la tarde, y en 
la explanada del Poste, tuvo lugar una 
merienda de agradecimiento, con que 
nuestro Ayuntamiento obsequió a to-
dos los deportistas que han participa-
do en los Campeonatos Escolares Co-
marcales. As imismo, se realizaron va-
rios juegos a fin de amenizar la tarde. 

Finalmente, el equipo de balonmano 
infantil femenino, participa en un tor-
neo cuadrangular abierto (no escolar) 
que se celebra en Montornés del Va-
lles. En principio creímos que se ha-
ría el ridículo, pues los otros equipos 
tienen chicas de 17 y 18 años y noso-
tros de 13 y 14, pero como verán por 
los resultados, la cosa funcionó bas-
tante bien. 

La máxima goleadora de! Torneo es 
Asunción Roura, con 20 goles. 

RESULTADOS Y CLAS IF ICACION 

Viianova La Roca - Montmeló 7 — 2 

Cía. Contadores - Sta. Eulalia 7 — 6 

Sta. Eulalia - Viianova Roca 11—7 

Cía. Contadores - Montmeló 10—8 

Viianova R. - Cía. Contadores R - 4 

Sta. Eulalia - Montmeló 11-- 3 

Sta. Eulalia 3 2 0 1 28 17 4 

Viianova R. 3 2 0 1 22 17 4 

Cía. Contad. 3 2 0 1 21 17 4 

Montmeló 3 0 0 3 8 28 0 

J. Brustenga 

Ciclisme 
Campionat de Catalunya 

de fons en carretera 
Com ja va slguent tradicional, tam-

bé enguany va celebrar-se aquest Cam-
pionat de Catalunya d'aficionats a les 
nostres carreteres, amb sortida i arri-
bada a Sta. Eulàlia. Va ser el diumen-
ge, día 8 de juny, amb una bona partí-
cipacló i molta animació. 

Va quedar guanyador de la prova, i 
per tant campló de Catalunya, en Fran-
cese Fernández, de l'equlp Barcelona-
Radiant, que va fer eis 121 kilòmetres 
que tenia el circuit, amb un temps de 
3 hores, 6 minuts i 18 segons, quedant 
en segon Hoc en Francese Golzalvo, 
fins a 25 classificats, dels 64 que eren 
a la sortida. 

No va poguer participar en Pere Vi-
lardebó, ja que està fent la «mili» cosa 
que possiblement representa menys in-
terés pels aficionats del nostre pöble. 

F. BRUSTENGA 

Saoíaiaé 

de caçada^à 
Havent arribat al mes de juny, sem-

bla que altra vegada tornen a arribar 
les inquietuds per la nostra Societat 
de Caçadors, Ja que entrem de pie en 
retapa preparatòria per a la próxima 
temporada de caça i, per tant, en la 
preparació i tramitació de tota la do-
cumentació (que no és poca). Però 
esperem i pensem que la nostra Junta 
resoidrà tots els problèmes que hi pu-
guin haver. 

Per altra banda, hem de lamentar un 
fet que ja l'any passat es va insinuar 
i que, segons sembla, ja és una reali-
tat. Em refereixo a la clausura del 
camp de tir del que, des de feia uns 
anys, disposàvem a la finca d'EI Bru-
guer. Fa pena, pels aficionats al plat, 
tenir d'escriure aqüestes ratlles, però 
és així. Sabem que hi han persones 
una mica enfadades sobre aquest as-
sumpte, però tampoc és culpa de la 
Junta si les coses han vingut així, ja 
que una zona que fa set o vuit anys 
estava completament deshabitada, avui 
s 'ha convertit en un Hoc de «zona resi-
dencial, con sus grandes vistas pano-
rámicas», i com que aquí, pel que sem-
bla, no val allò de que qui és primer 
pren dos cops, sembla que els que te-
nim les de perdre som nosaltres. 

De totes maneres, s 'han fet algunes 
gestions per mirar si almenys per la 
Festa Major poguéssim fer unes tira-
des. 

J. F. 

Ronçana, 1/5/1975, p. 35 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


